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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr VII  

z Sesji w dniu 13 marca 2019 

  
Obrady rozpoczęto 13 marca 2019 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
Sesję otworzył  i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Piasecznie pan Piotr Obłoza. 
Na wstępie burmistrz pan Daniel Putkiewicz wnioskował o wprowadzenie do programu sesji 
9 –ciu uchwał: 

 
1) w sprawie nadania nazwy Nadziei ulicy położonej we wsi Julianów w gminie Piaseczno 

 
2)  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. funduszu sołeckiego) 
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3)  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r dot. kwoty 150.000,- 

 
4)  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r dot. kwoty 140.000,- zł 

 
5) w sprawie przyznania w roku 2019 dla Parafii św. Rocha w Jzgarzewie dotacji celowej na 
sfinansowanie robót budowlanych przy zabytku wpisanym do Rejestru Zabytków, 
znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - Kościół rzymskokatolicki p.w. św. Rocha w 
Jazgarzewie 

6) w sprawie przyznania w roku 2019 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na 
sfinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do Rejestru 
Zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno - cmentarz parafialny w Piasecznie 

7)  w sprawie zmiany Uchwały RM w Piasecznie Nr 1484/XLVIII/2014 z dnia 02.07.2014r w 
sprawie m.p.z.p. części miasta Piaseczna w granicach terenu urbanistycznego oznaczonego w 
obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego symbolem 3UO 

 
8 w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 289/XII/2015 z dnia 23.09.2015r w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. części obrębu Mieszkowo zmienionej uchwałą 
nr 99/V/2019 z dnia 13 lutego 2019r 

 
9) w sprawie sposobu wykonania uchwały 288/XII/2015 z dnia 23.09.2015r w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka 
 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie nadania nazwy Nadziei ulicy położonej we 
wsi Julianów w gminie Piaseczno 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie nadania nazwy Nadziei ulicy położonej we wsi 
Julianów w gminie Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
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Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała wprowadzona do programu sesji jako nr 36 z bieżących uchwał. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. funduszu sołeckiego) 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. funduszu sołeckiego).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała wprowadzona do programu sesji jako nr 12 z bieżących uchwał. 
 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r dot. kwoty 150.000,- 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r dot. kwoty 150.000,-.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała wprowadzona do programu sesji jako nr 13 z bieżących uchwał. 

 
4) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r dot. kwoty 140.000,- zł 
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Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r dot. kwoty 140.000,- zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała wprowadzona do programu sesji jako nr 14 z bieżących uchwał. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie przyznania w roku 2019 dla Parafii św. 
Rocha w Jzgarzewie dotacji celowej na sfinansowanie robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do Rejestru Zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - Kościół 
rzymskokatolicki p.w. św. Rocha w Jazgarzewie 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie przyznania w roku 2019 dla Parafii św. Rocha w 
Jzgarzewie dotacji celowej na sfinansowanie robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 
Rejestru Zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - Kościół rzymskokatolicki 
p.w. św. Rocha w Jazgarzewie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała wprowadzona do programu sesji jako nr 37 z bieżących uchwał. 
 
6) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie przyznania w roku 2019 dla Parafii św. 
Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich i 
restauratorskich przy zabytku wpisanym do Rejestru Zabytków, znajdujących się na 
terenie Gminy Piaseczno - cmentarz parafialny w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie przyznania w roku 2019 dla Parafii św. Anny w 
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Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy 
zabytku wpisanym do Rejestru Zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno - 
cmentarz parafialny w Polsce.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała wprowadzona do programu sesji jako nr 38 z bieżących uchwał. 
 
7) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany Uchwały RM w Piasecznie Nr 
1484/XLVIII/2014 z dnia 02.07.2014r w sprawie m.p.z.p. części miasta Piaseczna w 
granicach terenu urbanistycznego oznaczonego w obowiązującym miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego symbolem 3UO 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany Uchwały RM w Piasecznie Nr 
1484/XLVIII/2014 z dnia 02.07.2014r w sprawie m.p.z.p. części miasta Piaseczna w 
granicach terenu urbanistycznego oznaczonego w obowiązującym miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego symbolem 3UO.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała wprowadzona do programu sesji jako nr 39 z bieżących uchwał. 
 
8) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 
289/XII/2015 z dnia 23.09.2015r w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. części 
obrębu Mieszkowo zmienionej uchwałą nr 99/V/2019 z dnia 13 lutego 2019r 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 289/XII/2015 
z dnia 23.09.2015r w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. części obrębu 
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Mieszkowo zmienionej uchwałą nr 99/V/2019 z dnia 13 lutego 2019r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała wprowadzona do programu sesji jako nr 40 z bieżących uchwał. 
 
9) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie sposobu wykonania uchwały 288/XII/2015 z 
dnia 23.09.2015r w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. obrębu Antoninów i 
części obrębu Kuleszówka 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie sposobu wykonania uchwały 288/XII/2015 z dnia 
23.09.2015r w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. obrębu Antoninów i części 
obrębu Kuleszówka.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała wprowadzona do programu sesji jako nr 41 z bieżących uchwał. 
 
2. Przyjęcie protokołu z V i VI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
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Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Protokół z V sesji przyjęto. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Łukasz Kamiński, Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Protokół z VI sesji przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
Sprawozdanie z najważniejszych działań złożył burmistrz pan Daniel Putkiewicz: 

- odbyła się sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w sprawie ustalenia nowych opłat za odpady, 
co daje załatwienie tematu na 3 miesiące. Opłaty zostały podniesione, tak jak w innych 
gminach. 

- sprawy inwestycji drogowych są monitorowane przez burmistrza Roberta Widza, który 
prowadzi rozmowy w GDDK w sprawie rozbudowy drogi 79 i MZDW w sprawie 
pozostałych dróg wojewódzkich. 

- inwestycje gminne są na bieżąco omawiane 

- prowadzone są tematy Ośrodka Wisła i Parku Miejskiego w Piasecznie zmierzające do 
uporządkowania tych obszarów 

- burmistrz pani Kułakowska-Michalak prowadzi temat CEM-u 

-prowadzony jest temat zmierzający do uregulowania prawnego terenów PKP wokół dworca 

- odbyło się  także spotkanie współużytkowników kolejki wąskotorowej 
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- uczestniczyli także we wszystkich imprezach kulturalnych, sportowych         
 
 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 

Sprawozdanie za okres od 13.02.2019r do 13.03.2019r złożył pan Obłoza: 

1. 15.02.2019r podsumowanie Roku Sportowego 2018 Gminy Piaseczno na Stadionie 
Miejskim w Piasecznie 

2. 25.02.2019r sesja nadzwyczajna 

3. 28.02.2019r debata na temat sportu w SP Nr 1 

4. 02.03.2019 zebranie sprawozdawcze za 2018 OSP Piaseczno 

5. 06.03.2019r uroczystość z okazji 100-ych urodzin p. Janiny Pacholskiej 

6. Udział we wtorkowych kierownictwach gminy p. Magda 

7. Spotkania i konsultacje z mieszkańcami 

8. Sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 

9. Bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z burmistrzem 

10. Współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw – nie było 

6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 89.885,00 zł na wniosek GOSiR 
 
Uchwały od nr 1 do 15 referowała skarbnik pani Agnieszka Kowalska. 

Komisja Sportu pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 1 do 9. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 89.885,00 zł na wniosek GOSiR.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
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Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała podjęta. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 39.493.,00 zł ). 
Komisja Kultury i Promocji pozytywnie zaopiniowały uchwały 2,3,4,5. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 39.493.,00 zł )..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
3) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 395.000,00 zł na wniosek Wydz. 
UTP). 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 395.000,00 zł na wniosek Wydz. UTP)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
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4) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 670.000,00 zł). 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 670.000,00 zł)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
5) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 154.000,00 zł na wniosek Wydz. 
UTP)). 

Radna Magdalena Woźniak przypomniała argumenty przeciwko powstaniu pomnika 
”ławeczki Kisiela”, którego cena została ustalona na 154 tys. zł. Przypomniała, że wstępnie 
wyceniono ławeczkę na kwotę 36 tys. zł. Wg niej temat powinien przejść przez budżet 
obywatelski, aby mieszkańcy mogli się wypowiedzieć na ten temat. Poza tym Kisiel nie był 
związany z Piasecznem.  

Pani Woźniak wnioskowała o zmianę przeznaczenia środków  w wysokości 154 tys. zł na 
zakup drzew na Placu Piłsudskiego, o co upominają się mieszkańcy. 

Głos zabrał radny poprzednich kadencji pan Zbigniew Mucha, który zabiegał o ustawienie 
ławeczki z podobizną siedzącego na niej Stefana Kisielewskiego, prozaika, publicysty, 
krytyka, postaci uniwersalnej, która wg niego pasuje do każdego miejsca. Pomnik miał 
powstać w ubiegłym roku ,były podjęte odpowiednie uchwały, ale przez Wojewódzkiego 
Mazowieckiego Konserwatora Zabytków, który powinien wydać decyzję do końca ubiegłego 
roku a wydał ją dopiero na początku tego roku. 

Pan Mucha apelował przychylność dla  inwestycji  postawienia pomnika Kisiela i 
konsekwencje. 

Radny Rosa przypomniał, że poprzednia Rada dała zielone światło do postawienia pomnika 
Kisiela. Wg niego należy być konsekwentnym, skoro została podjęta uchwała, nie negując 
wniosku pani Woźniak. 
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Przewodniczący Rady pan Obłoza przypomniał, że tego typu pomniki podlegają pod 
pozwolenie na budowę i poprzednio pytał, czy to jest zgodne z zapisami planu. Dlatego 
pomysł pani Woźniak bardziej mu odpowiada i będzie głosował za nim. 

Pan Mucha uważał, że rzeźba Kisiela jest najbardziej nowatorska i obecna 5-letnia kadencja 
Rady pozwala na najbardziej dobre rozwiązanie. 

Pan Obłoza pytał, czy pomnik będzie zgodny z obowiązującym planem zagospodarowania. 

Burmistrz Putkiewicz oświadczył, ze temat jest po konsultacjach z Konsekratorem Zabytków 
i budowa została zgłoszona do Starostwa. 

 
Głosowanie wniosku pani Woźniak w sprawie zmiany przeznaczenia 154 tyś na zakup drzew: 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek w sprawie zmiany przeznaczenia 154 tyś na zakup drzew.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
PRZECIW (9) 
Agnieszka Czajkowska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Dorota Kłos, Adam Marciniak, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Wniosek przyjęty. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 154.000,00 zł na wniosek Wydz. UTP))..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Izabella Górzyńska, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (8) 
Agnieszka Czajkowska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Beata Walczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Rosa, Piotr 
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Sędziak 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała nie podjęta. 
 
6) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna 
Referował pan Rasiński- Naczelnik IT. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
7) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r ( dot. zmiany planu wydatków Rachunku Dochodów SJB) 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r ( dot. zmiany planu wydatków Rachunku Dochodów SJB).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
8) W sprawie zmiany uchwały nr 67/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Referował pan Rasiński –Naczelnik IT. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 67/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
9) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 44.588,00 zł na wniosek 
Wydz. ADK dot. projektu Cyfrowe Usługi Miast) 
Pani Kowalska zgłosiła autopoprawki do uchwały-zmieniona kwota zwiększenia wydatków 
na 79.588,- i kwota wolnych środków  na 1.050.885,- 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 44.588,00 zł na wniosek Wydz. ADK 
dot. projektu Cyfrowe Usługi Miast).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
10) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 4.004.400,00 zł na wniosek CUW) 
Burmistrz pani Kułakowska-Michalak przedstawiła prezentację na temat wysokości płac 
nauczycieli. Dodała, że subwencja jaką otrzymuje gmina nie starcza na wynagrodzenia 
nauczycieli i trwają spory nauczycieli o wielkość wynagrodzeń. Gmina musi pokryć ze 
swoich środków część wynagrodzeń nauczycieli. Podwyżki są od 121 zł do 353 zł w 
zależności od poziomu wykształcenia i stopnia awansu. 

Miesięczna kwota różnicy na poszczególnych stopniach awansu zawodowego na etat (dopłaty 
w stosunku do kwot bazowych w 2018r) 
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Nauczyciel stażysta                                    502,82 zł 

Nauczyciel kontraktowy                             884,77 zł 

Nauczyciel mianowany                              808,47 zł 

Nauczyciel dyplomowany                       1.279,93 zł 

Miesięcznie średnio na etat                      1015 zł 

Wydatki na cele oświatowe w Gminie Piaseczno w 2018r uregulowane z subwencji 
oświatowej (bez przedszkoli) 

• Wynagrodzenia nauczycieli                 53.004.454,- 

• Wynagrodzenia adm. i obsługi            13.697.894,- 

• Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych   2.325.439,- 

RAZEM  wynagrodzenia                                69.027.787,- 

Na bieżące utrzymanie placówek pozostało   179.004,- 

 
Komisja Finansów i Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 

Pani Woźniak podkreśliła, że gmina dopłaca do jednego nauczyciela 1015 zł. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 4.004.400,00 zł na wniosek CUW).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
11) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 5.709.500,00 zł) 
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Uchwała poprawiona z kwotą 9.479.500,- zł 
Burmistrz Putkiewicz wyjaśnił, że zwiększenie kwot na poszczególnych zadaniach wynika z 
tego, że wszystkie oferty na przetargach są wyższe i trzeba dołożyć środków. Gminy muszą 
dokładać do wielu zadań, czy to subwencji, czy to inwestycji i remontów. Prosił aby tymi 
tematami zajęła się Komisja Finansów. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 5.709.500,00 zł).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
12) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. funduszu sołeckiego) 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. funduszu sołeckiego).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
13) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r dot. kwoty 150.000,- zł 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r dot. kwoty 150.000,- zł.  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
14) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r dot. kwoty 140.000,- zł 
Pani Kowalska zgłosiła autopoprawkę do §3 , zmienia się kwota planowanego deficytu na 
82.271.413,- zł i kwota wolnych środków na 13.527.785,- zł. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r dot. kwoty 140.000,- zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
15) w sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2019-2029 
Pani Kowalska poinformowała, że do uchwały będą wprowadzone autopoprawki wynikające 
z podjętych dziś uchwał. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2019-2029.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
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Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
16) W sprawie wyrażenie zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 
własności sześciu lokali mieszkalnych zlokalizowanych w budynku przy ul. 
Kusocińskiego 6 w Piasecznie wraz z udziałami w prawie własności nieruchomości 
wspólnej położonej w Piasecznie. 
Uchwały od nr 16 do 19 referowała pani Zielińska-Woszczyk –Naczelnik GGG. 
Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr  16 do 19. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenie zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
sześciu lokali mieszkalnych zlokalizowanych w budynku przy ul. Kusocińskiego 6 w 
Piasecznie wraz z udziałami w prawie własności nieruchomości wspólnej położonej w 
Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, Maja Szwedzińska-Sikorska 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
17) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności części 
niezabudowanej nieruchomości położonej w obrębie Józefosław. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności części 
niezabudowanej nieruchomości położonej w obrębie Józefosław..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
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Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, Maja Szwedzińska-Sikorska 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
18) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka ozn. nr ewid. 411/5, położonej w 
Złotokłosie. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowej oznaczonej jako działka ozn. nr ewid. 411/5, położonej w Złotokłosie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta.  
 
19) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 441 położonej we wsi Jazgarzew. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 441 położonej we wsi Jazgarzew..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska 
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Uchwała podjęta. 
 
 
20) W sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 418/XVIII/2003 z dnia 
18 grudnia 2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Piaseczna (Zalesie Dolne) obejmującej obszar działki ozn. nr ew. 53 z 
obrębu 50. 
Uchwały nr 20 i 21 referowała pani Pakulińska-Attia – Naczelnik UA. 

Komisja Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 418/XVIII/2003 z dnia 18 
grudnia 2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna (Zalesie Dolne) obejmującej obszar działki ozn. nr ew. 53 z obrębu 50..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska 
Uchwała podjęta. 
 
21) W sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, 
tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów 
jakościowych oraz materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane na obszarze 
Miasta i Gminy Piaseczno 
Komisje Ochrony Środowiska, Kultury i Promocji oraz Prawa pozytywnie zaopiniowały 
uchwałę. 
Radna Magdalena Woźniak przypomniała, że wszystkich razi chaos wśród wywieszonych 
reklam, zwisające resztki banerów. Przedstawiony projekt uchwały dąży do uporządkowania  
reklam, banerów. Jednak  regulacje wprowadzone w uchwale ingerują w prawo własności i 
swobodę   działalności gospodarczej. Wg niej ta ingerencja jest nadmierna i zbyt restrykcyjna. 
Ponadto jest też stopień skomplikowania  tej uchwały. Miała wątpliwości, czy zostanie to 
zrozumiane. Uważała, że można wprowadzić dobrowolnie w drodze konkursu wykonywanie 
ładnych reklam. 

 Radny Michał  Rosy uważał, że za mało było konsultacji społecznych z mieszkańcami. W 
jego ocenie należało więcej nagłośnić temat poprzez media społecznościowe. Teraz widać, że 
przedsiębiorcy umieszczają reklamy niezgodne z uchwałą, na które ponieśli spore środki 
finansowe. W jego ocenie mieszkańcy nie zostali należycie poinformowani o takiej uchwale. 
Ponadto jest ona niezrozumiała. 
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Burmistrz pan Robert Widz uważał, że uchwała porządkuje reklamy i pozwala zapanować 
nad chaosem, jaki był w tym temacie. Przypomniał także, że projekt uchwały na stronie 
internetowej gminy był od jakiegoś czasu w zakładce „uchwała krajobrazowa” Poza tym 
odbyło się kilka spotkań w tej sprawie. Będą także przygotowane podręczniki dające dobre i 
ładne przykłady szyldów i reklam. Dodał, że gmina podjęła wyzwanie podjęcia uchwały 
„krajobrazowej” 

Przewodniczący Rady pan Obłoza stwierdził, że w każdej sferze życia potrzebna jest 
standaryzacja. Jeden przedsiębiorca chce mieć większą reklamę od drugiego. Taka jest nasza 
mentalność i to trzeba ukrócić. Nigdy do tego nie będzie odpowiedni czas. 

Radnego Rosy nie satysfakcjonowało wydanie książki z ładnymi reklamami. Wg niego 
najpierw powinna być przeprowadzona szeroka dyskusja. 

Naczelnik Wydziału Architektury wyjaśniła, że uchwała intencyjna została podjęta 
31.08.2016r, a na koniec  kadencji poprzedniej Rady projekt uchwały krajobrazowej został 
przekazany do Biura Rady. 

Radna Renata Mirosław uznała, ze względy estetyczne powinny zostać na końcu a gmina 
powinna zapewnić młodym  przedsiębiorcom  dobre warunki do rozwoju i zastanowić się, czy 
oni nie poniosą kosztów. Dla niej najważniejsze jest dobro mieszkańców. 

Radny Michał Mierzwa pytał, czy nie można było przygotować tej uchwały w prostszej 
formie, ponieważ stopień skomplikowania tej uchwały jest bardzo duży. A wprowadzenie 
ładu i estetyki jest potrzebne. Dodał, że wg jego wiedzy stworzenie tej uchwały kosztowało 
153 tys. zł. 

Burmistrz Putkiewicz przypomniał, że nad poprawą estetyki miasta pracuje od 2010r . Od 
tamtego czasu małymi kroczkami porządkowane jest Piaseczno. Weryfikowane były reklamy, 
tablice, usuwane były te przewrócone. Zapisy dotyczące umieszczania reklam były 
wprowadzane już od dawna w planach zagospodarowania a uchwała reklamowa jest zbiorem 
przepisów z tych planów. Dodał, że uchwała krajobrazowa nie przewiduje żadnych opłat i 
kar, przewiduje jedynie okres dostosowawczy 2 lata. 

Radny Michał Mierzwa apelował do burmistrza, aby uchwały przygotowywać tańszym 
kosztem a nie wydawać 153 tys. zł. Wg niego uchwała powinna być przygotowana przez 
urzędników. 

Radny Ołdakowski wyraził swoje wątpliwości, co do realizacji tej uchwały. Przypomniał, że 
przy egzekwowaniu płatnego parkowania pracuje 4 czy 5 osób. Pytał, kto będzie chodził i 
sprawdzał te reklamy. 

Burmistrz Putkiewicz uznał, że uchwała reklamowa jest ideą i celem w samym sobie a jak 
będzie to sprawdzane okaże się w przyszłości. Traktuje uchwałę w kategoriach uchwały 
intencyjnej, jako narzędzie poprawienia estetyki miasta i gminy. 
 
1 Wniosek  w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 
Burmistrza uwag wniesionych do projektu uchwały 
 
Głosowano w sprawie: 
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w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez Burmistrza uwag 
wniesionych do projektu uchwały.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Piotr Obłoza, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic 
reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów 
jakościowych oraz materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane na obszarze 
Miasta i Gminy Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Agnieszka Czajkowska, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska 
Uchwała podjęta. 
 
22) W sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Biblioteki 
Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Piasecznie. 
Referował dyrektor biblioteki pan Załęski. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy Piaseczno i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Marciniak 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska 
Uchwała podjęta. 
 
23) W sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2019-2022. 
Referował pan Rasiński – Naczelnik IT. 

Komisja Finansów i Komisja Polityki Gospodarczej pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2019-2022..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska 
Uchwała podjęta. 
 
24) W sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Piaseczno konsultacji społecznych w 
sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako części budżetu Gminy Piaseczno na 
rok 2020. 
Referował dyrektor Biura Promocji pan Wyleziński. 

Komisja Kultury i Promocji pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie 
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Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 2020..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska 
Uchwała podjęta. 
 
25) W sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 
Piaseczno 
Referowała pani Małgorzata Żyła – po. Naczelnika Wydziału WO. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska 
Uchwała podjęta. 
 
26) W sprawie zmiany uchwały nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie w 
sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie na 
Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu. 
Referowała pani Małgorzata Żyła – po. Naczelnika Wydziału WO. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
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zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie na Centrum 
Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (3) 
Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
27) W sprawie przyjęcia „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2019r. 
Referował pan Łodyga – Komendant Straży Miejskiej. 

Komisja Ochrony Środowiska i Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyjęcia „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2019r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Mirosław 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
 
28) W sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 5 im. K.K. Baczyńskiego w 
Piasecznie. 
Referowała pani Małgorzata Żyła – po. Naczelnika Wydziału WO (Nr 28 do 32) 
Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 28 do 32. 
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Głosowano w sprawie: 
W sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 5 im. K.K. Baczyńskiego w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Mirosław 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
29) w sprawie przekształcenia Przedszkola Nr 5 w Piasecznie. 
Pani Żyła zgłosiła autopoprawkę, błąd pisarski – usunięcie nr paragrafu 6. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przekształcenia Przedszkola Nr 5 w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
30) W sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie z siedzibą w 
Piasecznie. 
Pani Żyła zgłosiła autopoprawkę do Załącznika nr 1 w §6 pkt.10 – po słowie „Rady 
Pedagogicznej” dopisanie „Rady Rodziców” 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie z siedzibą w 
Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
31) w sprawie przekształcenia Przedszkola Nr 10 w Piasecznie. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przekształcenia Przedszkola Nr 10 w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
32) W sprawie zmiany uchwały nr 1401/XLVI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18 kwietnia 2018 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 
zawodowych zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 1401/XLVI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 
kwietnia 2018 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych 
zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 



27 
 

Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
 
33) W sprawie ustalenia regulaminu korzystania z parku miejskiego przy ul. Ogrodowej 
w Józefosławiu. 
Referował pan Chrabałowski – Naczelnik UTP. 
Komisja Kultury i Promocji pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustalenia regulaminu korzystania z parku miejskiego przy ul. Ogrodowej w 
Józefosławiu..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
34) W sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 
„Posiłek dla dzieci i młodzieży” na lata 2019-2023 
Referowała pani Klimkowska – zastępca dyrektora OPS-u. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek 
dla dzieci i młodzieży” na lata 2019-2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (4) 
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Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
35) W sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie strefy 
ochronnej pomnika przyrody 
Referowała pani Łączyńska – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie strefy ochronnej 
pomnika przyrody.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
36) w sprawie nadania nazwy Nadziei ulicy położonej we wsi Julianów w gminie 
Piaseczno 
Referowała pani Pakulińska-Attia – Naczelnik UA. (Nr 36 do 41) 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie nadania nazwy Nadziei ulicy położonej we wsi Julianów w gminie Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) 
Łukasz Kamiński, Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Marciniak 
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BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
37) w sprawie przyznania w roku 2019 dla Parafii św. Rocha w Jazgarzewie dotacji 
celowej na sfinansowanie robót budowlanych przy zabytku wpisanym do Rejestru 
Zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - Kościół rzymskokatolicki p.w. 
św. Rocha w Jazgarzewie 
Komisja Kultury i Promocji oraz Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowały uchwały 37 i 
38 . 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyznania w roku 2019 dla Parafii św. Rocha w Jazgarzewie dotacji celowej na 
sfinansowanie robót budowlanych przy zabytku wpisanym do Rejestru Zabytków, 
znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - Kościół rzymskokatolicki p.w. św. Rocha w 
Jazgarzewie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Obłoza, Piotr Sędziak 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Rosa 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
38) w sprawie przyznania w roku 2019 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej 
na sfinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do 
Rejestru Zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno - cmentarz parafialny 
w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyznania w roku 2019 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na 
sfinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do Rejestru 
Zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno - cmentarz parafialny w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
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Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Sędziak 
BRAK GŁOSU (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
39) w sprawie zmiany uchwały RM Nr 1484/XLVIII/2014 z dnia 02.07.2014r w sprawie 
m.p.z.p. cz. miasta Piaseczna w granicach terenu urbanistycznego oznaczonego w 
obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego symbolem 3UO 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały RM Nr 1484/XLVIII/2014 z dnia 02.07.2014r w sprawie m.p.z.p. 
cz. miasta Piaseczna w granicach terenu urbanistycznego oznaczonego w obowiązującym 
miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego symbolem 3UO.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
40) w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 289/XII/2015 z dnia 23.09.2015r w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. części obrębu Mieszkowo zmienionej 
uchwałą nr 99/V/2019 z dnia 13 lutego 2019r 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 289/XII/2015 z dnia 23.09.2015r w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. części obrębu Mieszkowo zmienionej uchwałą nr 
99/V/2019 z dnia 13 lutego 2019r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
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Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Rosa, Beata Walczak 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
41) w sprawie sposobu wykonania uchwały 288/XII/2015 z dnia 23.09.2015r w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie sposobu wykonania uchwały 288/XII/2015 z dnia 23.09.2015r w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Beata Walczak 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
Uchwała podjęta. 
 
7. Wolne wnioski. 
Za zgodą Rady głos zabrali mieszkańcy z ulicy Anhellego w sprawie poprawy nawierzchni 
ulicy i wykonania odwodnienia ulicy jeszcze w tym roku. Skarżyli się oni na ogromne kałuże, 
błoto na swojej ulicy a mieszkają tam  od wielu lat. Najdłużej mieszka tam pan, bo aż 60 lat i 
cały czas czeka na poprawienie nawierzchni i odwodnienie. Równiarka która przysyła gmina 
pomaga na parę dni i wszystko jest po staremu. Starania o zajęci się ulicą trwają od 2008r. Na 
części ulicy Anhellego od ul. Głównej urządzono miejsca postojowe dla samochodów 
podjeżdżających do sklepu. Dlatego chcieliby utwardzenia ulicy z krawężnikami i 
postawieniem barierek. Ich starania o budowę ulicy wspiera radny Michał Rosa, ale nie może 
się przebić z ich inwestycją. 

Jeszcze raz prosili o wykonanie odwodnienia ulicy jeszcze w tym roku. 

Radny Michał Rosa potwierdził wszystko, co powiedzieli mieszkańcy i wnioskował o 
znalezienie środków na wykonanie  odwodnienia ulicy jeszcze w tym roku i zamontowanie 
słupków na początku ul. Anhellego. 
 
8. Zamknięcie obrad. 
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O godzinie 13.10 Przewodniczący Rady pan Obłoza zamknął obrady VII sesji Rady Miejskiej 
w Piasecznie. 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

  

 
Przygotował(a): Elżbieta Dorota  Gwara 

 


